
 
 
Verslag van de Algemene Ledenvergadering van 22 maart 2023 
 
Opening  
Voorzitter Frans van Oorschot heet iedereen welkom. Er zijn 120 leden aanwezig. Na zijn welkomstwoordje 
waarin hij het programma van de avond presenteert vraagt hij een ogenblik stilte en wenst hij iedereen 
smakelijk eten. De maaltijd bestaat uit soep met stokbrood en kruidenboter en een goed gegarneerd slaatje. 
 
Het huishoudelijk gedeelte  
De voorzitter opent de algemene ledenvergadering. Hij leest vervolgens de namen voor van alle ons ontvallen 
leden in de periode vanaf de vorige ledenvergadering op 12 juli 2022. Ter nagedachtenis vraagt hij om een 
minuut stilte in acht te nemen. Daarna heeft hij een aantal mededelingen. 
− KBO Centrum heeft op dit moment 789 leden, waarvan 762 gewone leden en 27  gastleden.  

30 leden zijn overleden, 34 zijn er verhuisd of om een andere reden geen lid meer. We hebben 41 nieuwe 
leden mogen verwelkomen.  

− Jo Heessels is voor de tweede keer kbo-er van het jaar geworden. Hij is als contactpersoon bijzonder 
actief en heeft weer 6 nieuwe leden aangeworven. 

− De KBO in Schijndel beschikt over een drietal cliëntondersteuners te weten: Ad van de Meerakker, Til 
van den Berg en Jan van den Broek. Cliëntondersteuners zijn opgeleid om ondersteuning te bieden bij de 
zgn. keukentafelgesprekken. Zij zijn deskundig op dit gebied en discretie is gegarandeerd. Ondersteuning is 
gratis. Er is in de gemeente Meierijstad een werkgroep in het leven geroepen die de inzet van 
cliëntondersteuners gaat stimuleren. 

− Daarnaast krijgen alle inwoners van Schijndel die in enig jaar 75 of 80 worden bezoek van een vrijwillige 
ouderenadviseur. Overigens gebeurt dat alleen maar als de 75 of 80 jarige dat op prijs stelt. Op hun 
verjaardag ontvangen zij een felicitatiebrief van de gemeente met daarin het telefoonnummer van Til van 
den Berg, om een afspraak te maken. Til coördineert deze huisbezoeken. 

− We hebben dit jaar nog vijf KBO-diners tegoed. Morgen bij de Nachtegaal. Het doet ons deugd dat de 
deelname aan het KBO-diner heel hoog is. De Schijndelse restaurants hebben telkens tussen de 60 en 80 
deelnemers mogen ontvangen. 

− Ik wil ook nog wijzen op het Bûrthuis op de vrijdagochtend. Er zijn steeds meer mensen die de weg weer 
hiernaar hebben gevonden. Als er speciale activiteiten worden georganiseerd, is het zelfs druk. De 
activiteiten van het Bûrthuis staan meestal vermeld in de  MooiSchijndelkrant.  

− De deelname aan het kaarten is flink afgenomen. Er zijn meestal maar een kleine 16 leden aanwezig. Ook 
leden van andere afdelingen en niet leden zijn welkom. Kaarten is iedere woensdag middag. 

− Het is nog onzeker of de middagfilms in het najaar doorgaan. De filmclub neemt in april daarover een 
definitief besluit. 

− De meerdaagse reis stond gepland van 1 tot en met 5 mei. Maar gezien het geringe aantal aanmeldingen  
(5 in totaal) gaat deze reis niet door. De hele dagreis staat gepland op 22 juni en gaat naar Oudewater en 
omgeving. Eind april valt de uitnodiging bij de leden in de bus. De bestemming van de halve dagreis op  
17 augustus moet nog worden bepaald. In juli gaan we op excursie naar de GasthuisHoeve in Boskant. Daar 
kunnen we zowel met de fiets als per auto naar toe. 

− Het biljarten wordt druk bezocht. We zouden graag een tweede biljart tot onze beschikking hebben maar 
daar is in ’t Spectrum geen plaats voor. 

− Fietsen gaat weer van start. De inschrijfformulieren worden eind maart bezorgd. Er is behoefte aan meer 
begeleiding, vooral bij de 25 km-tochten. 

− Wandelen gaat iedere donderdag van start met ongeveer 10 deelnemers.  
− We organiseren in 2023 vier informatieve middagen, over actuele en interessante onderwerpen. De eerste 

middag is op 24 april met Maria Bonten, een zeer bekende verhalenvertelster. Eind maart valt de 
uitnodiging daarvoor in de bus. De tweede middag staat in het teken van energie. Een deskundige op dit 
gebied behandeld in voor ons begrijpelijke taal wat er allemaal speelt op dit gebied en wat zinvol is om te 
doen of juist niet.  De twee andere middagen moeten nog worden ingevuld. Vragen worden behandeld. 

 



Tenslotte bedankt de voorzitter alle vrijwilligers van KBO-Centrum hartelijk voor hun inzet in het afgelopen 
jaar en hun bereidheid zich ook dit jaar weer voor onze leden in te zetten om alle activiteiten mogelijk te 
maken. Hij vraagt om hen een hartelijk applaus te geven. Zonder vrijwilligers zijn wij nergens.  
Tot zover de mededelingen van het bestuur 
 
Verslag van de algemene ledenvergadering van 12 juli 2022 en het jaarverslag van 2022. 
Op elke tafel zijn enkele exemplaren van het verslag van de laatste algemene ledenvergadering neergelegd, 
zodat iedereen er al kennis van heeft kunnen nemen. De secretaris neemt het verslag in hoofdlijnen door.  
Er zijn geen vragen of opmerkingen met betrekking tot het verslag. Wel wordt vanuit de vergadering 
opgemerkt dat men zeer ontevreden is over het kaarten. De ruimte nodigt niet uit en de drankvoorziening is 
slecht geregeld. Dit zal worden meegenomen naar de bestuursvergadering. 
Daarna leest de secretaris het jaarverslag 2022 voor. Ook over dit verslag zijn geen opmerkingen.  
 
Financieel Verslag 2022. 
De voorzitter bedankt de secretaris voor zijn verslaglegging en gaat over tot behandeling van het financieel 
verslag. Op alle tafels liggen exemplaren van het financieel overzicht zodat iedereen hier al kennis van heeft 
kunnen nemen. De voornaamste posten worden doorgenomen. 
De inkomsten waren € 12.234,17. De contributie (na afdracht aan KBO-Brabant) bedroeg 
€ 9.087,75. De subsidie van de Gemeente is € 1.481,00 en RaboClubSupport bracht € 411,40 in de pot. De 
inzet van onze cliëntondersteuners en vrijwillige ouderenadviseurs leverde de vereniging € 550,00 op. De 
uitgaven waren in totaal € 15.734,06, waardoor we € 3.499,89 zijn ingeteerd. Dit is een bewuste keuze omdat 
onze leden in het Coronatijdperk minder hebben gehad. De uitgaven voor de algemene ledenvergadering waren 
€ 1.690,56, de Kerstviering € 3.401,28, de attenties o.a. met Kerst € 2.253,38, de vrijwilligersmiddag  
€ 1.453,74, de nieuwsbrieven € 861,51, de bewaarmappen € 1.903,33 en een aantal kleinere posten voor in 
totaal ongeveer € 3.000,00.  
 
Verslag van de kascontrolecommissie  
De kascontrolecommissie bestaande uit Wil van de Wijgert en Wim Compier hebben de kas in orde bevonden 
en verlenen de penningmeester decharge. Wim Compier is aftredend en Peter Goossens wordt benoemd als 
nieuw lid. De voorzitter bedankt de kascontrolecommissie alsmede de penningmeester Annie Smits voor de 
goede vastlegging en het vele werk. Applaus. 
 
Bestuursverkiezing 
Aftredend en herkiesbaar is Rien van den Bogaart. Er zijn geen tegenkandidaten zodat Rien weer worden 
benoemd voor een periode van 3 jaar. Applaus. 
De voorzitter maakt tevens van de gelegenheid gebruik om zijn medebestuursleden voor hun inzet en prettige 
samenwerking te bedanken. 
 
Rondvraag 
Vanuit de vergadering komen er geen vragen. De voorzitter heeft nog wel een vraag: "Waarom worden onze 
activiteiten zoveel slechter bezocht dan voor Corona? Moeten we dingen anders doen? Willen we andere 
activiteiten?" 
Vanuit de vergadering is de roep om een activiteit als vandaag niet meer in de avond te doen. Maar als de 
voorzitter vraagt om handen op te steken als men hier vóór is, dan reageren er slechts enkelen. Na enige 
discussie wordt een enquête voorgesteld. Alle suggesties worden meegenomen naar de bestuursvergadering. 
Als er geen vragen meer zijn sluit de voorzitter het officiële gedeelte af.  
 
Optreden van Michiel Malschaert 
Na een korte pauze kondigt Rien van den Bogaart het optreden aan van Michiel Malschaert. Hij vermaakt de 
aanwezigen met een keur aan liederen die telkens weer op een eigengereide wijze worden gezongen van 
ingetogen tot clownesk. Niet eerder ging de zaal zo los. Bravo de leden hadden een geweldige avond. 
 
Sluiting 
Rond elf uur bedankt de voorzitter Michiel voor zijn spetterende optreden. De zaalklaarmakers, de serveersters 
en de mensen van 't Spectrum krijgen ook een applaus. Vervolgens bedankt hij de aanwezigen voor hun komst. 
 
maart 2023 
Ton Sleenhoff, Secretaris KBO Schijndel afd. Centrum 


